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ZÁPISNICA 

z 8. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 25.01.2024 

 
 

Počet prítomných členov: 7           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:  12          

z toho ospravedlnení: 12             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

5/2023 o podpore audiovizuálneho priemyslu (PhDr. Knežová, PhD.) 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

10/2020 o poskytovaní dotácií (Ing. Sokol) 

5. Návrhy, podnety a požiadavky 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 8. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 7 

členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina, tým pádom komisia  nie je uznášaniaschopná. 

Z 8. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. Následne 

poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k programu.  

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené. Predseda komisia 

konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 7 členov komisie, čo 

nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 



K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol, že na poslednom rokovaní komisie neboli prijaté 

žiadne uznesenia, pretože komisia nebola uznášaniaschopná. Taktiež uviedol, že zo strany 

členov komisie neboli dané žiadne požiadavky. 

Diskusia:  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisia konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 7 členov komisie, čo nie je 

nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2023 

o podpore audiovizuálneho priemyslu  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. art. Jánovi Melikantovi, ktorý uviedol, že 

cieľom predkladaného Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2023 o podpore 

audiovizuálneho priemyslu je flexibilnejšie reagovať na možnosť podpory produkcie filmových 

projektov v budúcnosti. Skôr ide o kozmetickú úpravu. Niektoré aktuálne znenia ustanovení, sa 

ukazujú v praxi ako nedostatočne flexibilné, pretože napr. ak chce producent filmového projektu 

(prípadne iný žiadateľ) čerpať podporu v roku 2024 (na oprávnené výdavky realizované roku v roku 

2024) musel projekt zaregistrovať roku 2023. Registráciu v roku 2023 nebolo možné spustiť z dôvodu 

oneskorenia vyjadrenia Protimonopolného úradu ku schéme štátnej pomoci. Dôvodom úpravy VZN je 

aj podnet od Asociácie servisných producentov, ktorá požiadala o úpravu vyššej časovej pružnosti 

v oblasti oprávnenosti výdavkov, kde oprávnené výdavky vznikajú až nasledujúci kalendárny rok po 

registrácii, čo môže ovplyvniť  rozhodnutie niektorých producentov čerpať potenciálnu dotáciu a tým 

aj znižovať ich záujem o nakrúcanie v Košickom kraji. 

Diskusia: Predseda komisie MUDr. Hojstrič sa opýtal, čo má rozumieť pod pojmom kozmetická 

úprava. Mgr. art. Ján Melikant uviedol, že sa menia 4 veci. Napríklad je tam uvedené, že 

registrácia je platná nasledujúci kalendárny rok, upravené VZN bude znieť: Registrácia bude 

platná v termínoch, ktoré určí Filmová kancelária. Hlavný kontrolór Ing. Jozef Hudák uviedol, že 

VZN bolo od komunikované aj sním a podľa neho je v súlade s právnou úpravou. 

Záver: Predseda komisia konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 

len 7 členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

10/2020 o poskytovaní dotácií  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Šuranovej, ktorá uviedla, že zmena 

a doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja 

č. 10/2020 o poskytovaní dotácií vyplynula z aplikačnej praxe a z procesu hodnotenia žiadosti 

o poskytnutie dotácie. Navrhujeme upraviť §5a bod 5 a §8 bod 5 a to vypustiť znenie, 

v ktorom je uvedené, že žiadateľovi možno poskytnúť dotáciu z rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja v príslušnom kalendárnom roku iba raz. V rámci procesu hodnotenia 

žiadostí o poskytnutie dotácie poslancami zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

ďalej vyplynula potreba upraviť ustanovenie § 11 bod 4 týkajúce sa 

predpojatosti/nepredpojatosti poslanca zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 



vzhľadom na jeho vzťah k žiadateľovi. Navrhujeme upraviť riešenie postupu hodnotenia 

v prípade konfliktu záujmov v samostatnom dokumente „Pravidlá hodnotenia pri konflikte 

záujmov“, ktoré schvaľuje dotačná komisia. 
Diskusia: Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že s týmto súhlasí, pretože to má svoje 

opodstatnenie. Mgr. Šuranová dodala, že žiadateľ s jedným identifikačným číslom bude môcť 

požiadať dotáciu viac krát ročne ale na iný projekt. Na každý projekt teda môže byť dotácia 

poskytnutá len raz.  

Záver: Predseda komisia konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 

len 7 členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 5 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 6 

Rôzne    

Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že oslovil členku komisie MUDr. Fulkovú 

ohľadom účasti na komisii, pretože sa nezúčastnila ani jednej komisie. Uviedla, že je 

pracovne vyťažená, preto bola zo strany predsedu komisie MUDr. Hojstriča upozornená, že 

ak sa nezúčastní ani komisie, ktorá sa bude konať. 04.04.2024, tak bude vylúčená.  

 

K bodu č. 7 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 04.04.2024 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310.  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Zuzana Bučeková 

tajomník komisie v z.  

JUDr. Miriam Mikulová 

 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 

 

 

 

 

 


